
Motion av Peter Wallmark (SD) och Martin Westmont (SD) om att utreda kostnaderna 
för stadens tolkar

Tolkanvändningen inom den offentliga sektorn är betydande och anlitandet av tolktjänster är 
en stor kostnad för stockholmarna. Hur omfattande kostnaderna är idag svårt att få grepp om 
då de fördelas på olika kostnadsområden. 

Till följd av den rådande situationen med ett ökat mottagande av nyanlända så kommer 
kostnaderna för tolkar med största sannolikhet att fortsätta öka. Det finns därför ett behov av 
att utreda frågan.

Underlaget från en sådan utredning kan användas för att effektivisera stadens tolkverksamhet. 
Att anlita tolk via länk eller anställa egna tolkar är exempel på åtgärder som kan minska 
kostnaderna. Att anställa egna tolkar kan möjliggöra besparingar men också innebära bättre 
tillgänglighet och en högre och jämnare kvalité på de tolktjänster som staden använder sig av.

Vi föreslår att kommunfullmäktige beslutar

Att Stockholms stad utreder stadens totala kostnader för tolkar 

Stockholm den 4 september 2020


